
آرمان ملی: لیگ برتر ظاهرا به جای اینکه محفل 
رقابت های فوتبال باشد به کانونی تبدیل شده که هر روز 
بیانیه ای از سوی باشگاهی صادر می شود. بیانیه باشگاه ها طی 

یک هفته اخیر تایید کننده این موضوع است. 
  سپاهان

سپاهانی ها با انتشار دو صحنه که از دیدار برابر ملوان داور 
را مقصر تساوی خود مقابل ملوان بندرانزلی می دانند. در 
چارچوب رقابت های هفته بیست وهفتم لیگ برتر دو تیم 
سپاهان و ملوان شب گذشته »دوشنبه چهارم اردیبهشت ماه« 
از ساعت ۱۸:۳۰ به مصاف یکدیگر رفتند. گل نخست این 
دیدار را شهریار مغانلو در دقیقه ۵۹ برای سپاهانی ها به ثمر 
رساند، در حالی که طلایی پوشان فکر می کردند سه امتیاز 
این بازی را دریافت کردند، شاگردان مازیار زارع در یک حمله 
و غفلت مدافعان سپاهان به گل رسیدند تا بازی با تساوی 
یک بر یک تمام شود. سپاهانی ها که به داوری در این دیدار 
معترض هستند اعتقاد دارند دو پنالتی در دقایق ۵ و ۳۷ برای 
طلایی پوشان گرفته نشد تا با اشتباهات داوری آنها صدر 
جدول را از دست بدهند. در دقیقه پنج این دیدار امید نورافکن 
بعد از پشت سر گذاشتن یک بازیکن ملوان، در محوطه جریمه 
توسط مدافع حریف سرنگون شد که داور اعتقادی به پنالتی 
برای سپاهان نداشت و یک کارت زرد هم به نورافکن نشان داد، 
کارشناسان داوری می گویند پنالتی سپاهان در این صحنه 
سوخته است و داور علاوه بر گرفتن یک موقعیت گلزنی از 
سپاهان، به اشتباه نورافکن را با کارت زرد جریمه کرده است. 
همچنین در دقیقه ۳۷ توپ پشت محوطه جریمه ملوان به 
صورت واضح به دست مدافع این تیم برخورد کرد اما داور 
و کمک داور به راحتی از این صحنه گذشتند و موقعیت تک 
به تک و بسیار خوب گلزنی از سپاهان گرفته شد. این نهمین 
شکایت سپاهان از اشتباهات داوری است که در طول این 
فصل به ضرر طلایی پوشان رخ داده است. لازم به ذکر است به 
اعتقاد قاطبه کارشناسان داوری در دو دیدار گذشته سپاهان 
با تراکتور و مس رفسنجان نیز سه پنالتی این تیم با اشتباهات 

داوری سوخته است. 
  گل گهر 

باشگاه گل گهر سیرجان با انتشار بیانیه ای نسبت به اتفاقات 

بازی با پرسپولیس در مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی 
فوتبال اعتراض کرد.، باشگاه گل گهر سیرجان با اشاره به بازی 
این تیم مقابل پرسپولیس در مرحله یک چهارم نهایی جام 
حذفی نوشت: »سازمان محترم لیگ، ناظر بازی کجاست؟ 
چرا بعد از بارها تذکر سرپرست گل گهر به استفاده غیرقانونی 
لیدر پرسپولیس از بلندگو در طول نود دقیقه، هیچ اقدامی از 
سوی تیم داوری و ناظران بازی صورت نگرفت. گویی قوانین 
لیگ فقط برای تیم های مظلوم شهرستانی قابلیت اجرا دارند 
و برای برخی باشگاه های خاص می توان به راحتی از هر قانونی 
گذشت! ما مثل همیشه در ورزشگاه آزادی شرافتمندانه 
بازی کردیم و برتری تاکتیکی و کیفیت بالای فنی گل گهر 
مقابل صدرنشین لیگ کاملا هویدا بود، اما مثل همیشه از 
فاکتورهایی که تیم های خاص در ورزشگاه آزادی دارند، 
بی بهره بودیم. البته که در پایان بازی به تیم پرسپولیس 
تبریک گفتیم و نتیجه این بازی را به هیچ نیروی خارجی 
وابسته ندانستیم. حرف ما و کلیه تیم های مظلوم شهرستانی 
این است: قانون برای همه یکسان باشد. آیا قرار است در 
مسابقات بعدی هم این گونه به حریف، آپشن های غیرقانونی 
هدیه شود؟ VAR که ندارید، قوانین داوری تان هم که هفته 
به هفته تغییر می کند، ناظران تان هم که در ورزشگاه آزادی 
زمین تا آسمان شکل نظارت شان با ورزشگاه های شهرستان ها 
تغییر می کند، حداقل کمی عدالت را چاشنی تصمیمات خود 
کنید تا کسب امتیازات تنها در زمین فوتبال صورت بگیرد.« 

  استقلال
برگزاری بازی تیم فوتبال استقلال در عصر جمعه و 
برگزاری بازی پرسپولیس در روز شنبه و تقارن این اتفاق 
با رقابت تنگاتنگ دو تیم در صدر جدول، اعتراض آبی های 
پایتخت را به دنبال داشته است. باشگاه استقلال در اعتراض 
به همزمان نبودن بازی این تیم با پرسپولیس در هفته بیست 
و هشتم و تضاد آن با صحبت های نایب رئیس فدراسیون، در 
بیانیه ای که در کانال رسمی خود منتشر کرده، از مسئولان 
مربوطه پاسخی متقاعدکننده خواسته است. در ادامه این 
بیانیه را می خوانید؛ آنچه در حال حاضر در برنامه ریزی 
سازمان لیگ برای هفته های پایانی لیگ اتفاق افتاده، در 
تضاد با صحبت های آقای قنبرزاده نایب رئیس فدراسیون 

فوتبال است. ایشان در تلویزیون به صراحت اعلام کرد به 
علت حساسیت بازی ها، سه هفته پایانی لیگ برتر به صورت 
همزمان خواهد بود ولی طبق برنامه اعلام شده، این اتفاق رخ 
نداده است! سوال باشگاه استقلال این است که  با وجود صحبت 
منطقی نایب رئیس فدراسیون فوتبال، چطور مسابقات سه 
تیمی که شانس قهرمانی دارند، در سه هفته پایانی همزمان 
نیست؟ این موضوع مصداق بی عدالتی است و چرا تصمیمات 
بحث برانگیز در برنامه ریزی مسابقات اتخاذ می شود؟ آن 
از شرایط داوری که داد ما را به آسمان رسانده و این هم از 
وضعیت برنامه ریزی مسابقات. باشگاه استقلال بابت اشتباهات 
پرشمار و بی پایان داوری که باعث تضییع امتیازات بسیاری از 
ما شده و همین طور برنامه ریزی مسابقات، انتظار توضیحات 

قانع کننده از مسئولان مربوطه را دارد. 
  پرسپولیس

دربی پایتخت تمام شده، اما بازار بیانیه نویسی و اطلاعیه 
باشگاه  برای  آنها فعلا  همچنان داغ است که آخرین 
پرسپولیس است. در بخشی از اطلاعیه باشگاه پرسپولیس 
آمده است: »صبر بسیاری به خرج دادیم و سکوت کردیم. رویه 
باشگاه پرسپولیس پرهیز از ورود به بحث داوری بوده و هست 
تا داوران در هفته های پرفشار پایانی لیگ با فشار مضاعفی 
روبه رو نشوند. بر این اساس در پاسخ به بیانیه ها و نطق های 
دیگر باشگاه های رقیب، سکوت اختیار کردیم. همپای ما 
بعضی از آنهایی که نباید سکوت می کردند تا اطمینان حاصل 
کنیم هوشیاری لازم از رسانه ها گرفته تا بخش های اجرایی 
وجود دارد هم سکوت کردند. داستان غم انگیزی است که یک 
کارشناس بی طرف با مدرک و سند ثابت می کند یک تیم 
خاص بیش ترین سود را در میان تیم ها از اشتباهات داوری 
برده و از سوی دیگر، پرسپولیس بیشترین زیان را از این 
ناحیه دیده است و باز هم آنها طرف طلبکار ماجرا هستند. 
پرسپولیس در مقاطع مختلف فصل جاری از داوری ها ضربه 
خورد اما به هیچ وجه، اینطور خودش را به آب و آتش نزد و 
آسمان و زمین را به هم نچسباند. اینها برای چیست؟ آن بازی  
که تمام شد. این رفتارها برای تأثیر روی داوری های سه هفته 
باقیمانده است یا مقدمه چینی برای داوری دربی احتمالی 

جام حذفی؟!.« 
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دیدگـاه

گفت وگو

دست به قلم به جای پا به توپ! 

لیگ بـــرتر 
بیانیـــه ها! 

مهاجم ایرانی پورتو به پیروزی این تیم مقابل بواویشتا در لیگ 
برتر پرتغال واکنش نشان داد. تیم فوتبال پورتو یکشنبه شب در 
هفته سی امُ لیگ برتر پرتغال موفق شد با نتیجه یک بر صفر از 
سد مهمان خود بواویشتا بگذرد و به تعقیب بنفیکای ۷۷ امتیازی 
ادامه دهد. شاگردان سرجیو کونسیسائو که در بازی های اخیر 
خود روند خوبی را در پیش گرفته اند، با گل ۳ امتیازی دقیقه 
۵۹ مهدی طارمی از روی نقطه پنالتی، ۷۳ امتیازی شدند و 
جایگاه خود در رده دوم جدول رده بندی را استحکام بخشیدند. 
مهدی طارمی پس از این بازی در گفت وگو با شبکه تلویزیونی 
باشگاه پورتو گفت: خیلی خوشحالم، چون ما بازی را بردیم. ما 

بازی خوبی از خود ارائه دادیم و بازی را کنترل کردیم. ما بازی 
مدنظرمان را در زمین پیاده کردیم که این برای ما خوب بود. از 
دقیقه 66 به بعد هم مجبور شدیم با یک بازیکن کمتر )به خاطر 
اخراج ایوان مارکانو( به بازی ادامه دهیم اما در یک بازی سخت، 
فوق العاده عمل کردیم. مهاجم ایرانی تیم فوتبال پورتو در ادامه 
در پاسخ به این پرسش که »آیا پورتو هنوز برای قهرمانی در لیگ 
برتر پرتغال باانگیزه است؟«، اظهار داشت: بله، ما هنوز شانس 
قهرمانی در لیگ برتر پرتغال را داریم و به اعتقاد من شانس بالایی 
هم داریم. اگر بتوانیم بازی معمول خودمان را به معرض نمایش 
بگذاریم، می توانیم کاری کنیم. در این بین البته باید ببینیم دیگر 

تیم های مدعی چه می کنند اما باید روی کار خودمان تمرکز 
کنیم و ببینیم چه می شود. طارمی ۳۰ ساله در پایان این پرسش 
را که »آیا فکر می کنید که حمایت هواداران تان در این مقطع 
از فصل مهم است؟«، خاطرنشان کرد: حتماً همین طور است. 
هواداران ما همیشه کمک زیادی به ما می کنند، به همین خاطر 
قدردان آنها هستیم. ما می خواهیم آنها همین طور به حمایت از 
ما تا آخرین لحظه ادامه دهند. طارمی که تا پایان فصل آینده 
تحت قرارداد باشگاه پورتو است، این فصل در 4۵ بازی برای این 
تیم پرتغالی به میدان رفته و آمار 2۵ گل زده و ۱2 پاس گل را از 

خود برجای گذاشته است. 

طارمی:

هنوز شانس قهرمانی در لیگ برتر پرتغال را داریم

  کوتاه 
فارس: تیم فوتبال پرسپولیس، تمرین روز )دوشنبه( 
را مثل همه روزهای بعد از مسابقه در دو گروه از ساعت 
۱2:۳۰ دقیقه در ورزشگاه شهید کاظمی انجام داد. گروه 
بازیکنان ترکیب اصلی، ریکاوری سبک داشتند و تمرین 
سایر نفرات، سنگین و به مدت ۸۰ دقیقه بود. پاسکاری 
ترکیبی، حفظ توپ، تمرین گلزنی و مینی فوتبال که در 
جریان آن مهاجمان جشنواره گل راه انداختند، بخش هایی 

از این برنامه بود. 

ایسنا: رئیس هیات فوتبال آذربایجان شرقی گفت: تبریز 
میزبان فینال جام حذفی نخواهد بود. جواد ششگلانی در 
گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: از اول هم قرار نبود که ما میزبان 
فینال جام حذفی باشیم که حالا بخواهد منتفی بشود. 
ششگلانی افزود: تبریز یکی از گزینه های میزبانی فینال جام 
حذفی بود، اما سازمان لیگ قبل از آنکه مکاتبه کند، خبر 
را رسانه ای کرد و اکنون نه نامه ای آمد و نه ما جوابی دادیم. 
ششگلانی تشریح کرد: در هر صورت حتی اگر درخواست هم 
می آمد، نمی توانستیم در تبریز میزبان باشیم، چراکه باشگاه 
تراکتور به دنبال گرفتن مجوز حرفه ای است و نمایندگان 
کمیته حرفه ای در بازدید از ورزشگاه یادگارامام )ره( چند 
ایراد را گوشزد کردند که لازم است بر طرف شود. ششگلانی 
در پاسخ به این سوال که تعمیرات ورزشگاه یادگارامام )ره( 
از چه زمانی شروع می شود؟ گفت: اداره ورزش و جوانان با 
باشگاه تراکتور هماهنگ شده و من اطلاعی از این موضوع 

ندارم. 

بیــن المــلل 
  ماسیمیلیانو آلگری شایعه قهر آنخل دی ماریا را رد و 
عنوان کرد این بازیکن به خاطر مصدومیت از ترکیب تیم 
دور بوده است. به گزارش فوتبال ایتالیا، آنخل دی ماریا 
پیش از دیدار یوونتوس برابر بولونیا درخواست کرده بود به 
بولونیا سفر نکند. این بازیکن در دیدار با اینتر در نیمه نهایی 
کوپاایتالیا بازی کرد ولی شایعاتی مطرح شد که قهر کرده و 
وقتی فهمید قرار نیست در ترکیب اصلی بازی کند از سفر به 
بولونیا خودداری کرده است. ماسیمیلیانو آلگری در پاسخ به 
سوالی درباره وضعیت ماریا به اسکای اسپورت ایتالیا گفت: 
او از ناحیه مچ پا درد داشت که باعث شد نتواند برای ما بازی 
کند و به همین خاطر او را همراه نداشتیم. وقتی سلامت 
فردی -۵۰ ۵۰ ساله است، تصمیم می گیریم از او استفاده 
نکنیم. من به بازیکنان سالم روی نیمکت نیاز دارم. دی ماریا 
بازیکن مهمی برای ماست. باید از فردا سر خود را بلند کنیم؛ 
چرا که به نیمه نهایی لیگ اروپا راه پیدا کرده ایم و باید به 
حضور خود در این رقابت ادامه داد و تلاش کنیم که در لیگ 
هم جزو چهار تیم اول باشیم. نباید اجازه داد که میلان و رم از 
ما جلو بزنند. یوونتوس در هفته ۳2 سری آ مهمان بولونیا بود 
اما نتوانست کاری از پیش ببرد و در نهایت به تساوی راضی 
شد. در این دیدار آرکادیوژ میلیک نیز یک ضربه پنالتی را از 
دست داد. یوونتوس در دیدار بعدی خود در ورزشگاه آلیانس 
تورین با لچه بازی خواهد کرد. اوضاع برای یوونتوس در 
هفته های اخیر اصلا خوب پیش نرفته است. یووه هفته قبل 
در دیدار برگشت برابر اینتر در نیمه نهایی جام حذفی ایتالیا 
با یک گل شکست خورد تا با توجه به تساوی یک بر یک در 

دیدار رفت از صعود به فینال بازماند. 

   تاثیرگذاری
امید نورافکن که پنج گل و دو پاس گل به ثبت 
رسانده، امیدوار است هشتمین تاثیرگذاری 
مستقیم در گل های سپاهان را برابر تیمی تجربه 
کند که در دور رفت با یک شوت تماشایی دروازه آن 

را باز کرده است.

 کارگر 
در آستانه یازدهم اردیبهشت ماه، روز جهانی کار و 
کارگر، اعضای تیم فوتبال آلومینیوم در محل شرکت 
ایرالکو حضور یافتند و با پوشیدن پیراهن کارگران 
آلومینیوم از زحمات تلاشگران عرصه تولید در این 

کارخانه قدردانی کردند.

             سفیر 
لیونل مسی سفیر گردشگری عربستان سعودی است. 
احمد الخطیب، وزیر گردشگری عربستان در توییترش 
نوشت: »با خوشوقتی به مسی، سفیر گردشگری عربستان 
سعودی و خانواده اش خوشامد می گویم. این دومین 

تعطیلاتی است که او در عربستان سعودی هستند.«

ت
شــ

س نو
عک

حضور باروز، تیلور و اسنایدر  
در بوینس آیرس

ایسنا: اتحادیه جهانی کشتی با اشاره به حضور 
چهره های مطرح کشتی آزاد آمریکا در رقابت های 
پان آمریکن نوشت: آیا کسی می تواند جلوی 
جنگنده های آمریکایی را بگیرد؟ رقابت های 
کشتی قهرمانی پان آمریکن با حضور 2۸۰ 
کشتی گیر از ۱۹ کشور قاره آمریکا از ۱۳ تا ۱6 
اردیبهشت در بوینس آیرس )پایتخت آرژانتین( 
برگزار می شود. اتحادیه جهانی کشتی از حضور 
چهره های مطرح و عنوان دار کشتی آزاد آمریکا 
در این مسابقات خبر داد و نوشت: آیا کسی 
می تواند جلوی جنگنده های آمریکایی را بگیرد؟ 
توماس گیلمان دارنده مدال های طلای جهان 
و برنز المپیک در ۵۷ کیلوگرم، زین ردرفورد 
دارنده مدال نقره جهان در ۷۰ کیلوگرم، کایل 
دیک دارنده 4 مدال طلای جهان و یک برنز 
المپیک در ۷4 کیلوگرم، جردن باروز دارنده ۷ 
مدال طلای جهان و المپیک، دیوید تیلور دارنده 
2 طلا و یک نقره جهان و یک طلای المپیک در 
۸6 کیلوگرم و کایل اسنایدر دارنده ۳ طلا، 2 نقره 
و یک برنز جهان و طلا و نقره المپیک در وزن ۹۷ 
کیلوگرم چهره های عنوان دار کشتی آزاد آمریکا 

در رقابت های قهرمانی پان آمریکن خواهند بود.

خارج ازمستطیل سبز

اولیور کان: من جایی نمی روم 
رئیس اجرایی باشگاه بایرن مونیخ به خبر 
جدایی اش از این تیم پس از اعتراض های زیادی 
که به او می شود واکنش نشان داد و تاکید کرد 
که جایی نخواهد رفت. اولیور کان به احتمال 
استعفایش از باشگاه بایرن با توجه به انتقادهای 
زیادی که روانه او است، واکنش نشان داد. او 
در گفتگو با اسکای اسپورت ۱ آلمان اظهار 
کرد: طبیعتا من فصل بعد هم به کار خود ادامه 
می دهم و جایی نخواهم رفت. به زودی جلسه ای 
را برگزار می کنیم و در آن به شدت از خودمان 
انتقاد خواهیم کرد و دلایل ناکامی در فصل 
جاری را بررسی می کنیم. نیاز به بررسی و تحلیل 
در همه زمینه ها نیاز داریم. باید دست خود را 
روی چیزهای بگذاریم که نیاز به پیشرفت و 

بهبودشدن دارند. 

خبـــــر

احتمال دربی در فینال خیلی زیاد است

سخت ترین قرعه ممکن در این مرحله از جام حذفی، تیم 
گل گهر بود که به پرسپولیس خورد و آنها از تیم های خوب 
فوتبال ایران هستند و شکست دادنشان هم کار راحتی 
نبود. این برد پیش درآمدی بود بر بازی بعدی دو تیم در 
لیگ برتر که فکر می کنم با توجه به نتیجه بازی فکر می کنم 
پرسپولیس بازی لیگ را هم ببرد و اگر گل گهر را در لیگ 
هم شکست دهد سد بزرگی در مسیر قهرمانی را هم در لیگ 
از پیش رو برداشته است. هم گلی که در دربی زد و آن سر 
توپ به موقعی که در محوطه جریمه داشت و هم گلی که 
مقابل گل گهر به ثمر رساند از موقعیت هایی بود که کمتر 
مهاجمی در فوتبال ایران از پس آن بر می آمد. او شم گلزنی 
فوق العاده ای دارد و به نظرم تا کنون در فوتبال به حقش 
نرسیده است و تا الان می توانست بازی های ملی زیادی هم 
داشته باشد. اگر درگیر مصدومیت و یکسری مسائل دیگر 
نمی شد هم به تیم ملی رسیده بود و هم لژیونر می شد. این 
دو گلی که آل کثیر برای پرسپولیس زد در مسیر قهرمانی 
در هر دو جام خیلی موثر بود. خوبی این بازی این است که 
با یک تیم تهرانی و در تهران انجام می شود و به نظرم هوادار 
هم حریف دست و پا بسته ای مقابل پرسپولیس نیست ولی 
خب تیم پرسپولیس الان خیلی آماده است و مسیر خودش 
را پیدا کرده و پیش بینی من این است که هم دو دیدار باقی 
مانده جام حذفی و هم سه دیدار باقی مانده در لیگ را با 
برتری پشت سر می گذارد و قهرمان هر دو جام و به دنبال آن 
قهرمان سوپرجام خواهد شد و امسال پرسپولیس سه جام 
بالای سر می برد. احتمالی دربی در فینال خیلی زیاد است 
و پیش بینی من این است که در فینال شاهد دربی خواهیم 
بود و اتفاق خیلی جذابی است. با اینکه شاید کار پرسپولیس 
در فینال مقابل استقلال سخت تر از تقابل با نساجی باشد 
ولی من دوست دارم این تقابل را در فینال ببینم و مردم هم 
از دیدن آن لذت ببرند و اگر پرسپولیس بتواند با شکست 
دادن استقلال قهرمان جام حذفی شود لذتش دو چندان 
خواهد بود. از بچه های پرسپولیس می خواهم با تمرکز 
کافی و به دور از استرس در بازی های باقی مانده به مصاف 
حریفان بروند و اجازه ندهند جو پایان لیگ روی کیفیت 
کارشان اثر منفی بگذارد. اگر کادرفنی شرایط روحی تیم 
را به خوبی حفظ کند مشکلی برای بردن هر ۵ بازی بعدی 

نخواهد داشت. 

ابراهیم قاسمپور کارشناس و پیشکسوت 
فوتبال کشورمان در خصوص وضعیت تیم ملی 

فوتبال ایران و کادر فنی آن صحبت کرد. 
   در خصوص انتقاداتی که این روزها به 
شلوغی کادر فنی تیم ملی مطرح می شود 

چه نظری دارید؟
 هر فردی که مسئولیت هدایت تیم ملی را 
بر عهده می گیرد طبق عرف کادر فنی خود را 
می چیند و البته با فدراسیون فوتبال حد و حدود 
کارش را مشخص می کند تا زیرمجموعه های خود 
را در بحث فنی و تاکتیکی مشخص کند. حیطه 
اختیارات سرمربی تعریف دارد و تیم ملی متعلق 
به آبی و قرمز نیست که بخواهیم به سبب حضور 
مربیان با سابقه استقلال یا پرسپولیس انگ رنگی 

بودن را به تیم ملی بزنیم. 
   قلعه نویی در تیم ملی نگاه رنگی 

ندارد؟؟
 تیم ملی مربوط به یک ملت است و اگر صاحب 
آن را مردم ندانیم به بن بست می رسیم. بعید 
می دانم امیر قلعه نویی بخواهد اجازه دهد بحث 
رنگی بودن در تیم ملی شکل بگیرد. شاید یک 
درصد این موضوع حقیقت داشته باشد، اما همین 
درصد کم هم نباید مورد توجه قرار گیرد، چون در 
مرتبه اول که قلعه نویی سرمربی بود حضور افشین 
پیروانی و ناصر ابراهیمی در کادرفنی اش ثابت کرد 
نگاه او کاملًا ملی است و بر اساس شناختی که از 
توانایی مربیان دارد و نیازی که در تیمش حس 
می کند همکارانش را انتخاب می کند. اگر تفکر 
رنگی در تیم ملی وجود دارد نباید حاکم شود 
و مطمئن هستم قلعه نویی با چنین حاشیه ای 
به شخصه برخورد می کند. حیثیت و اعتبار 
قلعه نویی برای خودش اهمیت بسیار زیادی دارد 
و نمی گذارد با چنین مسائلی تیمش وارد حاشیه 

شود. او خودش را زیر سؤال نمی برد.
   نیاز تیم ملی به مربی خارجی چقدر 

است؟
 به لحاظ افرادی که دستیار امیر قلعه نویی در 
تیم ملی شدند، به شخصه معتقدم افرادی قوی تر 
باید در کنار سرمربی تیم ملی باشند. به دلیل 
فشار و استرسی که روی سرمربی است نیاز به 
کمک هایی خواهد بود که بتوانند آرامش را به 
وی انتقال دهند تا او در لحظات حساس بهتر 
تصمیم گیری کند. مربیانی که دانش بالاتری 
از سرمربی داشته باشند و در شرایط سخت و 
حساس به وی کمک فکری کنند. قلعه نویی برای 
آنکه موفق شود نیاز به دو دستیار خوب خارجی 
دارد که توانایی تمرین دادن تیم را داشته باشند. 
این دو مربی بازوی چپ و راست سرمربی خواهند 
بود و با دانش به روزتر و تمرینات بهتر به ارتقای 
فنی تیم ملی کمک کنند. فدراسیون فوتبال 
همواره خواسته های سرمربی خارجی تیم ملی 
را به سرعت فراهم می کند، اما برای سرمربی 
ایرانی به گذر زمان برمی خوریم و شاهد هستیم 
قلعه نویی از اینکه دو ماه پس از انتصاب به عنوان 
سرمربی هنوز دستیاران خارجی او مشخص 

نشده اند. 

فرشاد پیوس 
کارشناس فوتبال 

قاسمپور:  
نگاه قلعه نویی

 ملی است

 مجید نامجومطلق پیشکسوت تیم فوتبال 
استقلال گفت: امیدوارم سه هفته پایانی لیگ 
برتر پاک باشد و هر تیمی استحقاقش را دارد 

به قهرمانی دست یابد. 
  برتری استقلال مقابل پارس جنوبی 
مجید نامجومطلق در گفت وگو با تسنیم، 
درباره برتری یک بر صفر تیم فوتبال استقلال 
مقابل پارس جنوبی جم در مرحله یک چهارم 
نهایی جام حذفی، اظهار داشت: جام حذفی، 
جام شگفتی هاست. پارس جنوبی چند سالی 
از لیگ برتر دور اســت و در لیگ دسته اول 
بازی می کند اما دیدیم که بازیکنان شان برای 
نشان دادن خودشان چقدر انگیره داشتند. این 
مسأله به اضافه کیفیت پایین چمن ورزشگاه 
کار را برای استقلال ســخت کرده بود. با این 
حال، اســتقلال فوتبال بدی بازی نکرد و اگر 
موقعیت های زیادی از دســت داد به خاطر 
استرس و فشار بازی قبلی شان در دربی بود. 

در همه جای دنیا، تیم های ضعیف تر در جام 
حذفی انگیزه و دوندگی زیادی دارند. پارس 
جنوبی نیز این شــرایط را داشــت و دیدیم 
چقدر با انگیزه بازی می کردند اما خدا را شکر 
استقلال توانســت از این بازی عبور کند و به 

مرحله بعدی برود. 
  قهرمانی؟

وی افزود: اســتقلالی ها باید بدانند لیگ 
برتر به پایان نرســیده و هنوز سه بازی باقی 
مانده است. آنها باید اســترس را از خودشان 
دور کنند و امیدوار به آینده باشــند. سپاهان 
تصور می کرد برابر ملــوان انزلی بازی راحتی 
در پیش دارد اما دو امتیاز حیاتی از دســت 
داد. اســتقلال بدون توجه به بازی  رقیبان با 
تمام توانش بازی کند و ۹ امتیاز ســه بازی 
پایانی را بگیرد و منتظر لعزش دیگر تیم های 
مدعی باشد. پیشکسوت تیم فوتبال استقلال 
در مورد اینکه چقدر به قهرمانی تیم سابقش 

امیدوار است، تصریح کرد: اگر بخواهیم درصد 
شانس تیم ها را تقسیم کنیم، طبیعی است که 
استقلال شانس کمتری به نسبت پرسپولیس 
و ســپاهان دارد اما واقعا کسی فکر نمی کرد 
ســپاهان پرقدرت برابر ملوان امتیاز از دست 
بدهد. بنابراین، باید دید تیم ها در چه شرایطی 
مقابل هم قرار می گیرند. امیدوارم سه هفته 
پاک را ببینیم و هر تیمی که اســتحقاقش را 

دارد به قهرمانی دست یابد. 
  عملکرد ریکاردو ساپینتو

نامجومطلق در رابطه بــا عملکرد ریکاردو 
ساپینتو در استقلال خاطرنشان کرد: ساپینتو 
در اولین سال حضورش در فوتبال ایران با توجه 
به اینکه خیلی آشنایی نداشت، توانست رضایت 
هواداران را جلب کند. امیــدوارم او در همین 
فصل به نتیجه برسد و جام بگیرد. او برای فصل 
بعد شناخت بیشتری دارد و تفکراتش بهتر در 
استقلال پیاده می شود. در مجموع، او رضایت 

هواداران را جلب کرده است. 
 VAR سیستم  

پیشکسوت تیم فوتبال اســتقلال درباره 
اعتراض استقلالی ها به داوری ها در این فصل 
یادآور شد: شــاید بتوانم برای خودم نظری 
داشته باشم، اما کارشــناس داوری نیستم و 
اجازه می دهم کارشناســان داوری نظرشان 
را بدهند. اشــتباهات داوری در فوتبال ما رخ 
می دهند و تا زمانی که سیستم VAR نیاید، 
این شــرایط وجود دارد. تعجــب می کنم در 
فوتبالی که مدعی هستیم جزو رنکینگ اول 
و دوم آسیا هستیم، سیســتم VAR نداریم 
اما کشــورهایی که در رنکینــگ از ما پایین 
هستند این سیستم را دارند. ادعا می کنیم در 
فوتبال آسیا اول هستیم اما سیستم VAR را 
نمی توانیم وارد کنیم و جای تأسف دارد. اگر 
سیستم VAR باشــد، داوران حاشیه امنیت 

دارند و تیم ها راحت تر بازی می کنند. 

نامجومطلق: امیدوارم سه هفته پایانی لیگ برتر پاک باشد 


